
Laatste letter-d of –t? 
 
Veel woorden eindigen op een t-klank. Die t-klank schrijf je: 

• bij sommige woorden als een -t: wit, kist, (het is) gelukt; 
• bij andere woorden als een -d: rood, kind, (ik ben) geslaagd; 
• bij weer andere woorden als een -dt: (hij) wordt, (zij) vindt. 

 
Het is meestal niet moeilijk om de juiste spelling te vinden. 
Hieronder staat een regel die voor de meeste woorden werkt. 
 
Als een woord géén persoonsvorm is, gebruik je de verlengproef:  

• Maak het woord langer door er -e, -en of -ig achter te zetten. 
• Als je dan een -t hoort, schrijf je een -t aan het eind: 

witte à wit; olifanten à olifant; machtig à macht 
• Als je dan een d hoort, schrijf dan een d aan het eind: 

geslaagde à geslaagd; wonden à wond; aardig à aard 
 


